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Dankjewel voor de uitwerking, ik ga er naar kijken.
Als het goed is is er een algemene corona pot waar geld uitgehaald kan worden, daar had het over. Kun je dat nog

checken dan hoeft het niet bij de directies vandaan te komen. As dat er niet is en het moet bij de directies vandaan komen dan

moeten we even met jullie en onze financiéle man/vrouw overleggen over de kosten en de opties. JEAFAMhad al toegezegd dat

het geld geen probleem moet zijn dus starten kan sowieso.

Ik zal communicatie nog opnemen in de opdrachtbrief. Alleen de landelijke club gaat niet zelf de landelijke communicatie

regelen, ze zouden wel kunnen kijken of het in de regionale plannen is meegenomen. Dus ik hou het wel algemeen.

Als de cliéntenorganisaties care niet bij het hadk overleg zitten dan zijn ze denk ik niet aangehaakt tenzij ze dit regionaal
allemaal oppakken. Dus die zouden nog bijgepraat moeten worden. Kunnen jullie dat vanuit LZ oppakken?

5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

(070 SEE | ocMEESECEN
= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

Van:  §Eeminvws.nl>

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 10:46

@minvws.nl>

; @minvws.nl>;EENER. 120)JIEEI Ge minvws i>

Onderwerp: Communicatie inzet beleidskader fase 3

Urgentie: Hoog

veo IEEE
We zijn aan de slag gegaan met het voorbereiden van de communicatie over het beleidskader fase 3. Voor de ontwikkeling
hiervan hebben we nog vraag over de financién. DCo heeft aangegeven zelf geen budget te hebben en dat het van

beleidsdirectie moet komen. In de bijlage trefje begroting op basis van de ervaringen in eerdere covid-projecten. Ik hoor graag

of dit bedrag beschikbaar is en wij kunnen beginnen met de ontwikkeling.

Verder had ik nog de vraag of de cliéntenorganisaties van bijvoorbeeld de care ook al zijn bijgepraat? Afschalen van zorg ligt
heel gevoelig bij deze groep en wil ze pas benaderen als ze bestuurlijk zijn bijgepraat. Ik hoor graag.

Ik zag ook de opdrachtbrief aan de LNAZ langskomen en wil graag meegeven dat het heel belangrijk is dat er in de Leidraad ook

aandacht moet zijn voor de communicatie. Het is namelijk heel belangrijk dat erop dat niveau wordt afgesproken wie de regie
voert over de crisiscommunicatie zorgbreed op regionaal niveau. We moeten voorkomen dat professionals op de werkvloer zelf

moeten communiceren richting cliénten, bewoners en patiénten over de zorg die afgeschaald wordt. Daar hebben we een

product voor opgenomen (checklist), alleen moet het wel benoemd worden.

Veel dank alvast voor je reactie.

Groet,
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